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K n O N I H A

Z ŻYCIA IZB ADWOKACKICH

I z b a  o l s z t y ń s k a

Z inicjatywy Komitetu Wojewódzkiego Polskiej Zjednoczonej Partii Robotni
czej, przy Wojewódzkim Uniwersytecie Msrksizmu-Lenmizmu w  Olsztynie zo
stało zorganizowane roczne Studium Etyki Marksistowskiej.

Wykłady rozpoczęły się 16 listopada 1961 r. i trwać będą do końca maja 
1962 roku.

Na apel Komitetu Miejskiego PZPR i Rady Adwokackiej zapisało się na Stu
dium 23 koleżanek i kolegów z Zespcłu Adwokackiego Nr l  i 2 w Olsztynie.

Pierwszy wykład o „Ideach komunizmu” wygłosił prof. Uniwersytetu War
szawskiego Marek Fritzhand.

I z b a  w a r s z a w s k a

1: P r o w a d z e n i e  s p r a w  a l i m e n t a c y j n y c h .  Wydział Wykonawczy Na
czelnej Rady Adwokackiej, na podstawie uchwały z dnia 18.VIII.1961 r., zwrócił 
się do rad adwokackich o przeprowadzenie w zespołach akcji na rzecz udziela
nia — na szczególnie dogodnych warunkach — pomocy prawnej w sprawach 
o alimenty dla matek i dzieci. W związku z powyższym Rada Adwokacka uchwa
łą z dnia 19.X.1961 r. postanowiła zlecić zespołom zwołanie zebrań dla omówie
nia zagadnienia pomocy prawnej w sprawach alimentacyjnych. Zalecono zespo
łom rozważenie propozycji, by porady prawne w  sprawach alimentacyjnych 
udzielane były matkom bezpłatnie, a prowadzenie takich spraw odbywało się 
na zasadach kredytowych (w szczególnych wypadkach nawet bezpłatnie).

2. Ś l u b o w a n i e  n o w y c h  a d w o k a t ó w .  W dniu 26 października 1961 r. 
odbyło się uroczyste zebranie Warszawskiej Rady Adwokackiej, na którym dzie
kan rady, adw. St. Garlicki, odebrał ślubowanie od kolegów, którzy na ostatniej 
sesji egzaminacyjnej zdali pomyślnie egzamin adwokacki.

Dziekan Garlicki po odebraniu ślubowania, wygłosił do młodych adwokatów 
oraz licznie zebranych gości przemówienie.

3. P o w o ł a n i e  a d w .  M. S i w c a  d o  s k ł a d u  R a d y  A d w o k a c 
k i e j .  Na skutek ustąpienia z Rady adwokata Z. Węglińskiego powstała ko
nieczność uzupełnienia składu przez powołanie adwokata figurującego jako pierw
szy na liście zastępców. Rada Adwokacka na posiedzeniu w dniu 27.VII.1961 r. 
stwierdziła, że nowym członkiem Rady Adwokackiej został adw. Marian Siwiec.

SPROSTOWANIE
W artykule Stefana Grzeszczaka pt. „Jan Olrych-Szaniecki”, opubli

kowanym w numerze październikowym „Palestry” z 1961 r., powinno 
być na str. 64, 66 i 68 „Stefan Grzeszczak” zamiast „Stanisław Grze
szczak”, na str. 69 w  odsyłaczach daty wydania prac Szanieckiego- 
-Olrycha powinny być zmienione z 1925 i 1927 na 1825 i 1827.


